

《单词百科:typological是什么意思?typological怎么发音?typological的解释和用法》

英语单词typological是什么意思?typological怎么读?typological怎么发音?简答网为您整理了typological的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



typological怎么读

typological的读音:[ta p 'l d k l]

typological的意思

1、adj.类型学的，类型的；

typological的双语例句

1、Of or relating to the synchronic typological comparison of languages.

属于或有关语言的同时类型的比较的。

2、The topic marker// has experienced grammaticalization process from an affix to an auxiliary word of structure again to a topic marker and this formation has a typological significance.

话题标记唧经历了从词缀到结构助词再到话题标记的语法化过程，这一形成具有类型学意义。

3、And we has thoroughly analyzed the grammatical functions of the auxiliary word ji and established its syntax status as an auxiliary word of structure and a topic marker. We have proved the grammaticalization process of the auxiliary word ji as a topic marker and its typological significance.

深入地探讨了助词唧的语法功能，确立了它作为结构助词和话题标记的句法地位，证明了助词唧作为话题标记的语法化过程及其类型学意义。

4、This dissertation, based upon the typological theories on word classes, makes a contrastive study of syntactic and semantic features of adjectival class in Chinese and English and identifies the linguistic property of adjectival class in both languages.

本文主要根据语言类型学的词类理论，研究和对比了汉语和英语形容词的句法特征，确定了汉英形容词的词类属性。

5、In order to avoid the contradictions between the legal concepts of conceptualist jurisprudence and legal principles of legal value, reappear original appearance of law, the typological thinking basing on the value orientation should be introduced.

为克服概念法学概念与其所蕴藏的法律价值法律原则相背离之弊，还法律这个评价性事物的本来面目，需引入以价值导向为基础的类型化思考。

以上是简答网为您整理的typological怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/typological>